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P r o t o k ó ł  N r  XXXI/17 

    

      z XXXI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 30 czerwca  

2017 r. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,                                                  

w godz. od 10:00 – 12.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  19 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Andruszkiewicz Elżbieta 

2. Iwaniuk Hanna     

3. Kaczmarek Adam    

4. Kaczorowska Marta                     

5. Kochelski Janusz                                    

6. Kubiak Dariusz                                       

7. Łabędzki Marcin     

8. Mataśka Paweł                                 

9. Pacewicz Feliks       

10. Pawłowska Joanna               

11. Rybka Marcin    

12. Rychlik Wojciech     

13. Solarek Romuald                                    

14. Strzelczyk Przemysław              

15. Szuster Stanisław    

16. Warchlewski Piotr     

17. Witkowska Jolanta 

18. Włodarczyk Grzegorz 

19. Ziółkowski Tomasz 
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Punkt 1 

Otwarcie XXXI obrad sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XXXI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Pan Janusz Kochelski, witając 

radnych i przybyłych gości. Stwierdził również że, na sali jest obecnych 19 Radnych 

(na faktyczny stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Łasku 

na terenie powiatu zduńskowolskiego za rok 2016.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy 

finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 3725E na odcinku Górna Wola - 

Wilamów).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

do podpisania listu intencyjnego dotyczącego współpracy w zakresie wspólnej 

budowy pomnika upamiętniającego uchwalenie Konstytucji 3-go Maja.  
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2017-2035–FK.14/17. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.15/17.   

12.Interpelacje i zapytania Radnych. 

13.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

14.Sprawy różne. 

15. Zakończenie XXXI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Skarbnik Powiatu Pani Anna Królikowska przedstawiła autopoprawki nr 1  

1/ zmiana montażu finansowego przedsięwzięcia pn: „Przedsiębiorczy Powiat 

Zduńskowolski”, realizowanego przy współudziale dofinansowania ze środków UE. 

Kwota zmian wynosi 30.813 zł ”. 

2/ zmiany montażu finansowego przedsięwzięcia majątkowego pn: „Przebudowa 

ciągu komunikacyjnego Wiejska-Kacza-Prosta w Zduńskiej Woli w zakresie ul. 

Wiejskiej poprzez zwiększenie jego limitu w ramach wkładu własnego o kwotę 

90 000 zł.  ”. 

3/ zwiększenie o kwotę 5 100 zł tj. do kwoty 13 100 zł planowanych wpływów z tytułu 

darowizn od przedsiębiorców z terenu powiatu zduńskowolskiego z przeznaczeniem 

na realizację zadania pn: „Ochrona przeciwpożarowa w Powiecie Zduńskowolskim – 

to już  60 lat. Kampania promująca ochronę przeciwpożarową”. 

  

Autopoprawka nr 2 projektu uchwały sygn.FK.14/17: 

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1765E we wsi Strońsko i 4916E na odcinku 

Strońsko-Zapolice  - zwiększenie limitu roku 2017 o kwotę 1 919 169 zł, w tym 

200 000 zł w ramach środków pomocy finansowej Gminy Zapolice, w związku z 

potrzebą rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na realizację robót 

budowlanych w ramach ww. zadania. 
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2. Rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli 

– przesunięcie wydatków w kwocie ogółem 2 832 074 zł z limitu roku 2018 na rok 

2019. Powyższe związane jest ze zmianami w harmonogramie rzeczowo-

finansowym realizacji ww. projektu, co w konsekwencji pociąga za sobą również 

przesunięcie limitu wydatków planowanego pierwotnie do poniesienia w roku 2018 

na rok 2019. 

3. Aktywna Dolina Rzeki Warty  - zwiększenie limitu roku 2018 i 2019 o kwotę 2 000 

000 zł (wkład własny) w każdym z wymienionych lat w związku z potrzebą 

zabezpieczenia wyższych niż pierwotnie szacowano środków finansowych na 

zaprojektowanie i budowę ciągów pieszo-rowerowych wraz z wykonaniem 

infrastruktury szlaku turystycznego w ramach przedmiotowego projektu.  

4. Usunięcie wykazu przedsięwzięcia pn: Dokapitalizowanie Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Spółka z o.o z limitem wydatków ogółem w wysokości 

11 998 638 zł. Przedsięwzięcie pn; „Budowa obiektu Zduńskowolskiego szpitala 

Spółka z o.o. nie znalazł się na liście projektów wybranych do dofinansowania ze 

środków RPOWŁ.  

Autopoprawka do projektu uchwały sygn. FK.15/17 

Przedmiotem autopoprawki jest zwiększenie o kwotę 1 919 169 zł wartości zadania 

inwestycyjnego pn: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1765E we wsi Strońsko i 

4916E na odcinku Strońsko-Zapolice”. Powyższe podyktowane jest potrzebą 

rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na realizację robót budowlanych w 

ramach ww. zadania. Środki finansowe na powyższy cel zabezpiecza się w ramach 

zadań: 

I. 1/ Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola-Karsznice –budowa łącznika z 

drogą ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego, 

2/ Program zarządzania energią w budynkach użyteczności publicznej Powiatu 

Zduńskowolskiego, 

3/ Objęcie udziałów Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka zo.o. 

4/ Nowoczesny zawód w nowoczesnej szkole – Modernizacja Zespołu Szkół w 

Zduńskiej Woli Karsznicach. 
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II. Zwiększenie środków finansowych z tytułu pomocy finansowej Gminy Zapolice 

– 200 000 zł.  

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów „za”) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów „za”) przyjęła protokół z XXXI sesji V 

kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego i Starosty 

Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Starosta Wojciech Rychlik przedstawił informację międzysesyjną:   

Na sesji w dniu 02 czerwca 2017 r. Rada Powiatu podjęła                                                              

7 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. 

Od ostatniej sesji odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu.  Przedmiotem 

obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak i 

wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady. 

 

Inwestycje 

„Rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej                                              

w Zduńskiej Woli” 

23 czerwca złożony został wniosek o dofinansowanie ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  „Programu wyrównywania różnic 

między regionami”. W przypadku uzyskania dofinansowania pomniejszy ono kwotę 

wkładu własnego Powiatu Zduńskowolskiego do realizacji projektu. Wartość 

wnioskowanego dofinansowania to ponad 600 tysięcy złotych.  

Trzy dni wcześniej, tj. 20 czerwca Powiat Zduńskowolski zawarł                                              

z Zarządem Województwa Łódzkiego umowę o dofinansowanie projektu w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego.  
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Całkowita wartość projektu szacowana jest na kwotę 5 milionów 960 tysięcy zł, w tym 

dofinansowanie z łódzkiego RPO na ponad 3 miliony 500 tysięcy zł.  Okres realizacji 

projektu to lipiec 2017 – czerwiec 2019. 

Projekt zakłada rozbudowę Zespołu Szkół Specjalnych poprzez budowę nowej, 

dwukondygnacyjnej, podpiwniczonej części budynku dydaktycznego z 

udogodnieniami dla osób niepełnosprawnych wraz z pierwszym wyposażeniem. 

Ponadto planowana jest budowa i wyposażenie obiektów sportowych - bieżni 3-

torowej o dł. 60m o nawierzchni sztucznej, skoczni w dal i trójskoku z rozbiegiem o 

dł. 50m w oparciu o bieżnię, boiska o nawierzchni trawiastej o wym. 19 x 32 m                              

z, boiska o nawierzchni sztucznej o wym. 15 x 28 m. Wykonane zostaną także 

utwardzone dojścia i dojazdy wraz z parkingiem dla 28 samochodów osobowych. Jak 

będzie wyglądał Zespół Szkół Specjalnych po planowanej rozbudowie można 

obejrzeć podczas dzisiejszych obrad Wysokiej Rady na ustawionych wizualizacjach, 

które stanowią część dokumentacji projektowej. Obecnie pracownicy Wydziału 

Inwestycji i Wydziału Zamówień Publicznych pracują nad przygotowaniem przetargu 

na roboty budowlane. 

 

Zamówienia publiczne 

1. Został ogłoszony przetarg nieograniczony pn.„Przebudowa ciągu 

komunikacyjnego Wiejska-Kacza-Prosta w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy 

Wiejskiej – droga powiatowa Nr 4931E” . Termin składania ofert został 

wyznaczony na dzień 23.06.2017r. do godziny 11:00. Została złożona tylko jedna 

oferta przez Firmę Usługowo – Handlową „MARTOM” Mariusz Rubajczyk, ul. 

Osmolińska 8/12 m 56, 98 – 220 Zduńska Wola na kwotę 654 192,93 zł brutto.  

2. Został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Utworzenie Regionalnego Ośrodka 

Profilaktyki Choroby Nowotworowej”. Termin składani ofert został wyznaczony na 

28.06.2017r. do godziny 11:00, została złożona tylko jedna oferta przez firmę 

DOM JARACZ Sp. z o.o. SP.K. ul. Murarska 8, 98 – 220 Zduńska Wola na kwotę 

156 307,32 zł brutto. 

3. Został ogłoszony drugi przetarg nieograniczony pn. „Usługa pełnienia nadzoru 

przyrodniczego nad projektowaniem i realizacją robót w ramach zamówienia pn.: 

Budowa drogi powiatowej stanowiącej łącznik drogowy z węzłem drogi 
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ekspresowej S8 - Zduńska Wola Wschód ” stanowiącego zakres projektu: „Miejski 

Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

pozyskanych z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego 

na lata 2014-2020. Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 

21.06.2017r. do godziny 11:00. Zostały złożone dwie oferty przez następujące 

firmy:  a) KSAR s.c. Wojciech Słaboń, Anna Stróżewska – Słaboń ul. Dworska 67, 

32 – 045 Wola   Kalinowska na kwotę brutto 146 985,00 zł; 

 b) ekovert Łukasz Szkudlarek ul. Średzka 39, lok.1, 54 – 001 Wrocław na kwotę 

brutto 101 942,40 zł; 

Pierwszy przetarg został unieważnione na mocy art. 93 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 29 

stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz.U. z 2015 r. poz. 2164 ze 

zm.) – Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli cena 

najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba że 

Zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty.  

4. Został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Usługi w zakresie realizacji działań 

promocyjno – informacyjnych w ramach projektu pn. "Przedsiębiorczy Powiat 

Zduńskowolski" . Termin składania ofert został wyznaczony na 5.07.2017r. do 

godziny 09:00. 

5. Ogłoszony został przetarg nieograniczony o wartości poniżej 30 000 euro na 

realizację zadania pn.: „Kompleksowa organizacja  uczestnictwa delegacji Powiatu 

Zduńskowolskiego w wydarzeniach o charakterze wystawienniczym w roku 2017 i 

2018, w związku z realizacją projektu „Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski”. 

Termin składani ofert został wyznaczony na dzień 3.07.2017r. do godziny 11:00.  

6. Został ogłoszony drugi przetarg nieograniczony pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 1765E we wsi Strońsko i 4916E na odcinku Strońsko – Zapolice”. Termin 

składania ofert został wyznaczony na dzień 29.06.2017r. do godziny 10:00. W 

terminie została złożona jedna oferta przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i 

Mostowych Sp. z o.o. Czartki 60, 98 – 200 Sieradz za kwotę brutto 4 330 000,00 

zł.  
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Pierwszy przetarg został unieważnione na mocy art. 93 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 29 

stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz.U. z 2015 r. poz. 2164 ze 

zm.) – Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli cena 

najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba że 

Zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty.  

 

Zarząd dróg  

1. Trwają prace na placu „Przebudowy ul. Kilińskiego w Zduńskiej Woli, na 

odcinku od ul. Łódzkiej do ul. Szadkowskiej”. Wykonawca robót budowlanych : 

ZUK B.J. Pabich. Termin zakończenia prac to 31 lipca 2017 r. 

 

2. Rozpoczęły się prace związane z „Rozbudową skrzyżowania ulic: Piwnej, 

Paprockiej i Dolnej w Zduńskiej Woli”.  Wykonawcą jest Zakładem Usług 

Komunalnych B. J. Pabich s.c. Nastąpiło całkowite wyłączenie z ruchu całego 

skrzyżowania. Termin zakończenia prac to koniec lipca 2017r.    

3. Realizowane jest letnie łatanie nawierzchni dróg w ramach umowy na „Bieżące 

utrzymanie dróg i ulic powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego”. 

Prace zostały zlecone na drogach Nr 1765E (od Pstrokoń do granicy powiatu w 

kierunku północnym), droga Nr 4916E na odcinku Zapolice – Ptaszkowice, droga 

Nr 4910E Wola Łobudzka, droga Nr 3715E Prusinowice Parcela, oraz droga Nr 

4901E Annopole Stare. 

4. Trwa odnawianie oznakowania poziomego dróg powiatowych na terenie Zduńskiej 

Woli przez pracowników Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli. Ponownie 

nanoszone jest oznakowanie poziome, szczególnie w rejonie skrzyżowań i przejść 

dla pieszych. Wykorzystano już kupioną farbę i materiały eksploatacyjne do 

posiadanej malowarki na kwotę około 35 tys. zł. W miejscach o znacznym 

natężeniu ruchu pojazdów prace są prowadzone od wczesnych godzin porannych, 

poza godzinami szczytu komunikacyjnego.    

5. Trwa ręczne i mechaniczne koszenie trawników i poboczy dróg powiatowych oraz 

cięcie  i formowanie żywopłotów. W miesiącu czerwcu zakupione zostały 2 kosiarki 

spalinowe na łączną kwotę 2800 złotych, które dodatkowo wspomagają koszenie 

terenów zielonych. 
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6. Dnia 12 czerwca dostarczony został ciągnik rolniczy FARMTRAC, przyczepa 

rolnicza oraz pług odśnieżny przez firmę PPHU „SAD-Ogród” Sławomir Dudek z 

siedzibą Nowe Zduny.  Wartość zestawu to 201.105,00 zł. Bezpośrednio po 

zarejestrowaniu, ciągnik został skierowany do koszenia poboczy.  

 

Edukacja 

W dniu 23 czerwca 2017 w szkołach podległych powiatowi zduńskowolskiemu 

obchodzono uroczyście zakończenie roku szkolnego 2016/2017. 

Ten dzień był również okazją do wręczenia najzdolniejszym uczniom stypendiów za 

wysokie wyniki w nauce oraz szczególne osiągnięcia w konkursach i olimpiadach. 

W bieżącym roku szkolnym zakwalifikowanych do nagrody zostało 125 uczniów, tj.: 

- 45 uczniów z I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego                   w 

Zduńskiej Woli 

- 28 uczniów z II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II                                   

w Zduńskiej Woli, 

- 22 uczniów z Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica       w 

Zduńskiej Woli, 

-  14 uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w 

Zduńskiej Woli,  

- 11 uczniów z Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli, 

- 5 uczniów z Zespołu Szkół Rolnicze CKU w Wojsławicach. 

Stypendyści otrzymali nagrody pieniężne w wysokości od 200 zł do 1520 zł, w 

zależności od rodzaju i szczebla osiągnięcia oraz średniej ocen. 

Sprawy społeczne  

 Poniżej przedstawiam informacje dotyczące podejmowania działań 

międzysesyjnych przez  jednostki organizacyjne pomocy społecznej, Powiatowy 

Urząd Pracy w Zduńskiej Woli  i Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w 

Zduńskiej Woli za okres od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego: 

I. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez 

placówki pomocy społecznej: 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizowało zadania statutowe. W miesiącu czerwcu 2017 r. została uzyskana dotacja 
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w kwocie 14.590 zł. z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej na zatrudnienie 

Koordynatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej. 

Pozostałe jednostki pomocy społecznej realizowały zadania statutowe. 

II. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

1. W dniu 07.06.2017r. Sali Informacji Zawodoznawczej  przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy   w Zduńskiej Woli odbyła się porada grupowa dla osób bezrobotnych pn. 

„Samoocena w poszukiwaniu pracy i rozmowy kwalifikacyjnej”. Celem zajęć było 

rozwijanie umiejętności korzystnej autoprezentacji, doskonalenie umiejętności 

rozmowy z pracodawcami oraz otwartości, aktywnego słuchania w kontaktach 

interpersonalnych. Przeanalizowane zostały błędy i potknięcia popełniane podczas 

rozmów kwalifikacyjnych oraz uświadomienie uczestnikom mocnych i słabych stron, 

aby określić w jakiej dziedzinie i na jakim stanowisku pracy będą mieli największe 

szanse na odniesienie sukcesu. Dobór treści dostosowany był do potrzeb 

uczestników porady grupowej. W zajęciach uczestniczyło 13 osób, w tym 9 kobiet. 

 

2. W dniu 08.06.2017r. odbyło się spotkanie informacyjne z Miejskim Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli. W spotkaniu uczestniczyło 13 osób. 

 

3. W czerwcu br. Sali Informacji Zawodoznawczej  przy Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą: 

a) KAMKO Krzysztof Osiński Beleń 14b, deklarującym zatrudnienie osoby w ramach 

refundacji części kosztów do 30 roku życia na stanowisko pracownik budowlany; 

b) EMJOT Sp. z o.o. ul. Sieradzka 28, 98-200 Chojne, deklarującym przyjęcie na staż 

osoby w ramach podpisanej umowy stażowej  na stanowisko doradca do spraw 

rynku nieruchomości; 

c) INSTALTECH Spółka Cywilna, ul. Sieradzka 26, Zduńska Wola, deklarującym 

przyjęcie na staż osoby w ramach podpisanej umowy stażowej  na stanowisko 

instalator systemów telewizji przemysłowej; 

d) PHU SERABIO Arkadiusz Bartczak, Opiesin 25b, deklarującym przyjęcie osoby w 

ramach prac interwencyjnych na stanowisko przedstawiciel handlowy; 

e) PPHU EWAX Grzegorz Zięba, ul. Parkowa 5, Szadek, deklarującym przyjęcie na 
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staż osoby w ramach podpisanej umowy stażowej na stanowisko pomoc krawiecka; 

f) MAWO TECHNOLOGY Sp. Jawna, ul. Andrzeja Struga 13/15, Zduńska Wola, 

deklarującym zatrudnienie osoby w ramach refundacji części kosztów do 30 roku 

życia na stanowisko pomocnik produkcji; 

g) PHUP MARAND, ul. Szadkowska 72, Zduńska Wola, deklarującym zatrudnienie 

osoby na stanowisko pomocnik dziewiarza w ramach refundacji części kosztów do 30 

roku życia; 

h) EMAL SP. Jawna, l. Henrykowska 22, Zduńska Wola, deklarującym przyjęcie na 

staż osoby w ramach podpisanej umowy stażowej  na stanowisko magazynier; 

i) PPHU EWAX Szadek ul. Parkowa 5, deklarującym przyjęcie na stanowisko 

szwaczka. 

  

III. W części dotyczących działań międzysesyjnych, prowadzonych przez 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli: 

 

1. Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o. o. zakwalifikował się do sieci szpitali. 

 

2.W związku ze złożeniem wniosku o dofinansowanie projektu pn.: „Budowa obiektu 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.” wraz z załącznikami w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, 

oś priorytetowa VII Infrastruktura dla usług społecznych, działanie VII.2 Infrastruktura 

ochrony zdrowia (numer wniosku RPLD.07.02.00-10-0037/17), Zduńskowolski 

Szpital Powiatowy przeszedł pozytywnie ocenę merytoryczną, jednak  zbyt niska 

alokacja środków finansowych w tym poddziałaniu, spowodowała nie uzyskanie 

dofinansowania. Szpital znalazł się na liście rezerwowej. 

 

3. Działania statutowe. 

 

IV. W części dotyczących działań międzysesyjnych, prowadzonych przez 

Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości: 

W dniu 11 czerwca 2017 roku odbył się Turniej Piłki Nożnej Stowarzyszeń 

Abstynenckich i Środowisk Trzeźwościowych organizowany przez Stowarzyszenie  

Abstynentów Klubu „WOLA” w Zduńskiej Woli oraz Starostwo Powiatowe.  W 
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Turnieju tym wzięło udział 5 drużyn w tym dwie spoza terenu Powiatu 

Zduńskowolskiego. Impreza zrealizowana w ramach zadań z zakresu profilaktyki 

zdrowotnej. 

Promocja 

W dniu 3 czerwca uczestniczył w pikniku zorganizowanym przez Dom 

Dziecka w Wojsławicach. 

W dniu 4 czerwca uczestniczył w V Marszu dla Życia i Rodziny, który 

przeszedł ulicami Zduńskiej Woli. Jego uczestnicy manifestowali w poparciu dla życia 

rodzinnego i życia od poczęcia do naturalnej śmierci. Tego samego dnia byłem 

obecny na koncert Saksofonarium zorganizowanym w Powiatowym Międzyszkolnym 

Ośrodku Sportowym w Zduńskiej Woli. 

6 czerwca uczestniczył w konferencji-debacie pod nazwą „(Ni)e-

bezpieczeństwo w wirtualnym świecie.” Organizatorami konferencji, która odbywa się 

w sali PMOS byli Komenda Powiatowa Policji w Zduńskiej Woli, Gmina Zduńska 

Wola oraz Powiat Zduńskowolski. Również w tym dniu byłem obecny na spotkaniu 

dotyczącym budżetu obywatelskiego województwa łódzkiego zorganizowanego także 

na PMOSie. 

W dniu 8 czerwca uczestniczył w radzie budowy w Zespole Szkół 

Elektronicznych oraz w Forum Gospodarczym zorganizowanym przez Urząd Miasta 

Zduńska Wola. W tym dniu byłem obecny na podsumowaniu Regionalnego Konkursu 

Wiedzy Biblijnej, współfinansowanego  z powiatowej dotacji.  

9 czerwca był na radzie budowy na ul. Kilińskiego oraz uczestniczyłem w 

drugim dniu miejskiego  Forum Gospodarczego. 

W dniu 10 czerwca był obecny na turnieju w tenisie stołowym, na którym nasi 

tenisiści z Integracyjnego Klubu Sportowego „Start” awansowali do 1. ligi tenisa 

stołowego. To ogromny, historyczny sukces zduńskowolskiego, ale także łódzkiego 

tenisa stołowego.  

13 czerwca był obecny na jubileuszu X-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

W dniu 14 czerwca uczestniczył w radzie budowy ronda na ul. Piwnej. 

W dniu 21 czerwca brał udział w konferencji prasowej w sprawie 

współorganizowanej przez powiat mety do pierwszego etapu 28 Międzynarodowego 

Wyścigu Kolarskiego „Solidarności” i Olimpijczyków. 
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23 czerwca był obecny na zakończenie roku szkolnego w II Liceum 

Ogólnokształcącym oraz w Zespole Szkół Elektronicznych. Tego dnia byłem również 

na Nocy Świętojańskiej w Gajewnikach. 

W dniu 25 czerwca był obecny na jubileuszu 95-lecia OSP w Zapolicach.  

27 czerwca był obecny na radzie budowy ronda na ul. Piwnej. 

W dniu 28 czerwca był obecny nas mecie do pierwszego etapu 28 

Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego „Solidarności” i Olimpijczyków. 

 

Radna Jolanta Witkowska zapytała czy prawdą jest, że planuje się wymianę całej 

obsługi medycznej oddziału chirurgii w szpitalu zduńskowolskim. Jeżeli tak to jakie 

jest uzasadnienie merytoryczne tych zmian. Czy prawdą jest, że maja być 

zatrudnieni pracownicy zagraniczni (a co z naszymi lekarzami). 

 

Starosta Wojciech Rychlik poprosił by odpowiedzi udzielił Prezes Szpitala Pan 

Janusz Ratajczyk. 

 

Radny Marcin Rybka zwrócił się do p. Starosty: czy prawdą jest, że po wymianach 

lekarzy na oddziale ginekologicznym i wewnętrznym  planuje się wymianę kadry 

łącznie z ordynatorem na oddziale chirurgicznym.  Czy prawdą jest, że w miejsce 

tych lekarzy (którzy pracują tu od lat, tu mieszkają) przyjdą lekarze spoza Zduńskiej 

Woli, którzy otrzymają 3 razy większe wynagrodzenie a „nie przynoszą punktów” z 

NFZ. Czy prawdą jest, że w I kwartale 2016 r. pod ręką pani Kowalskiej oddział 

położniczy przyniósł 400 pkt nadwykonań a po zmianach w I kwartał 2017 r. – 2,5 

tyś. pkt nie dowykonań.  Czy zatem planuje się wymianę lekarzy na oddziale 

chirurgicznym.  

 

 

Starosta Wojciech Rychlik w ubiegłym roku lekarze interniści złożyli wypowiedzenia, 

była konieczność pozyskania zespołu, część lekarzy została i podjęła współpracę z 

nowym ordynatorem.  Ordynator Ratajczyk mimo wielokrotnych rozmów nie podjął 

współpracy.  

Oddział wewnętrzny został skompletowany, pracuje dobrze. Z danych 

przedstawionych przez pana prezesa Ratajczyka wynika, że od października odział 
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się bilansuje.  Gorzej jest na pozostałych oddziałach ginekologicznym i 

chirurgicznym, które od lat przynoszą straty.  Jest to bolączka co do kondycji 

szpitala. Kondycja finansowa to nie wszystko, również liczy się bezpieczeństwo 

pacjentów. Prezes szpitala jak rada nadzorcza podjęły działania co do poprawy 

poziomu usług, działań w oparciu o nowoczesne technologie. Odbyło się 

zgromadzenie wspólników, były ze strony zarządu prowadzone rozmowy w tym 

temacie. Więcej szczegółów udzieli prezes szpitala. Pan prezes nie uzyskał 

absolutorium przy 2 głosach za, 2 wstrzymujących się, jeden z członków nie był 

obecny.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy prawda jest, że wynagrodzenia w szpitalu wzrosły o 

1.300.000,00 zł. Uzasadnieni było takie, że ci lekarze którzy przyjdą otrzymują 

wyższe wynagrodzenie ale są oni wstanie wygenerować większy przychód dla 

poszczególnych oddziałów. Mijają miesiące a tak się nie dzieje. Wynagrodzenia 

wzrosły a jest więcej niedowykonań. Czy prawdą jest że, odchodzi Dyrektor ds. 

medycznych oraz czy prawda jest, że kiedy tu pracował był tak naprawdę gościem w 

szpitalu. Taką samą funkcję pełnił w szpitalu w Turku. Czy pełniąc nadzór nad 

szpitalem Pan Starosta akceptował taki stan rzeczy, by tak w  trudnym dla szpitala 

momencie w jakim znajduje się szpital zduńskowolski, kiedy wymieniane są całe 

zespoły lekarzy , kiedy widać, że te zmiany nic nie przynoszą, kontakty nie rosą, 

rosną wynagrodzenia  

a dyrektor ds. medycznych pełni taką samą funkcję w szpitalu w Turku.  

 

Radna Joanna Pawłowska zwróciła uwagę, że jest punkt „Informacja starosty o 

działaniach odejmowanych od ostatniej sesji”. Radny Marcin Rybka zadaje 

szczegółowe pytania na które powinien odpowiedzieć Pan prezes szpitala.  

 

Radny Marcin Rybka stwierdził, że zgodnie ze statutem pan starosta powinien 

dokonać sprawozdania z wykonanych uchwał. Formuła ta celowo została 

rozszerzona. Radny ma prawo odnieść się w tym punkcie do wydarzeń jakie miały 

miejsce między sesjami. Te wydarzenia są wydarzeniami ostatnich dni.  

 

Prezes Janusz Ratajczyk poinformował, że prowadzone są rozmowy co do zmiany 
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zasad jego funkcjonowania tego oddziału, zakresu funkcjonowania usług. Z jednej 

strony szpital musi zapewnić ciągłość usług, z drugiej strony szpital jest spółką. To co 

miało miejsce w ubiegłym roku nie było wymuszone przez zarząd czy poprzednią 

panią prezes, to się po prostu stało. Trzeba było znaleźć rozwiązanie. W momencie 

kiedy przyszedł do szpitala uważał, że ta liczba łóżek będzie wystarczająca.  Przy 

ograniczonej ilości lekarzy, trzeba było dostosować odpowiednią ilość łóżek. Oddział 

został zmniejszony, dwa tygodnie był nieczynny. Odbyła się reorganizacja oddziału. 

Oddział ruszył zgodnie z planowanym terminem. Obecnie działa zupełnie całkowicie.   

Sytuacja wygląda tak, że są małe kontrakty na chirurgii, ginekologii i położnictwie. 

Takie są realia. Nie było konkursów, umowy były aneksowane. Obecnie kontrakty są 

na tym samym poziomie co 3-4 lata temu a koszty poszły w górę, począwszy od 

energii, zaopatrzenia w jedzenie, sprzątanie, wynagrodzenie pracowników. Oddział 

wewnętrzny jest podstawą funkcjonowania szpitala. Kierują nim dwie zasady tj. 

utrzymanie funkcjonowania szpitala w zakresie w jakim on jest a ruga to szukanie 

rozwiązań, które spowodują zmniejszenie straty aż do zbilansowania się.  Jeżeli 

chodzi oddział chirurgii , przy tych cenach jakie są chirurgia nigdy się nie zbilansuje.  

Chodzi by zmniejszyć stratę, którą generuje. Są podejmowane próby zmiany 

charakteru chirurgii.  Zabiegi, które są wykonywane powodują, że pacjent znajduje 

się 5-7 dni na oddziale.  Każdy dzień tj. koszt. Chirurgia robi nadwykonania 

ogromnym kosztem. Rozmowa z ordynatorem idzie w kierunku skrócenia pobytu 

pacjenta w szpitalu, zwiększenie ilości zabiegów laparoskopowych,  pakietów 

onkologicznych. Od 1 października kiedy rusza sieci będzie lepiej oceniony punkt.  

 

Radny Marcin Rybka powtórzył pytanie, czy pan starosta miał wiedze, że dyrektor ds. 

medycznych był jednocześnie dyrektorem w Turku. Jakie podjął działania co do  

wzrostu wynagrodzeń o 1.300.000,00 zł mimo braku zysków na poszczególnych 

oddziałach. 

 

Starosta Wojciech Rychlik przypomniał, że od bieżącego zarządzania szpitalem jest 

prezes p. Janusz Ratajczyk.  Kontrolę pełni Rada Nadzorcza, którą powołuje 

Zgromadzenie Wspólników czyli zarząd powiat.  Pracowników spółki zatrudnia 

dyrektor wykonawczy. Nie posiada wiedzy na zadawane pytania.  
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Radny Marcin Rybka przytoczył treść stanowiska”…negatywna opinia powoduje, że 

wniosek został odrzucony a wieloletnie prace przygotowawcze i środki wydane na 

dokumentację w kwocie miliona złotych zostaną zmarnowane. Domagamy się 

zmiany stanowiska. Uważamy je za krzywdzące dla mieszkańców powiatu. Dobry 

szpital jest podstawą funkcjonowania społeczności lokalnej a zapewnienie dostępu o 

opieki zdrowotnej jest podstawowym obowiązkiem władz. Jest to zamach na 

zduńskowolski szpital powiatowy oraz bezpieczeństwo mieszkańców powiatu 

zduńskowolskiego”. Dziś te słowa można skierować do odpowiedniej instytucji, ale 

tego nie zrobi.  Wtedy wyraził opinię, że starosta upolitycznia szpital. Tego nie zrobi 

bo zależy mu na interesie zduńskowolskiego szpitala.  

Zapytał czy pan starosta rozmawiał z Panią Zięba – Gzik o sytuacji 

zduńskowolskiego szpitala. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że dzięki wystąpieniu skierowanym przez 

radę do władz przyniosły efekt, gdyż szpital uzyskał zgodę wojewody na 

inwestowanie. Wcześniej Wojewoda swoją decyzją blokował wszelkie działania. 

Odnośnie wniosku, który złożył szpital wygląda to następująco. Dokumentacje, 

wszelkie projekty zostały ocenione pozytywnie. Szpital przeszedł ocenę formalną i 

merytoryczną. Jest to stronach internetowych Regionalnego Programu Operacyjnego  

Województw Łódzkiego. Szpital powinien być troska wszystkich, którzy działają w 

radzie powiatu.  

Zwrócił się do pani marszałek Jolanty Zięby-Gzik by w zakresie swoich kompetencji 

miała na uwadze zduńskowolski szpital.  

 

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o trzymanie się porządku obrad.  

 

Radny Marcin Rybka stwierdził, ze wniosek został odrzucony gdyż został źle 

napisany. Wojewoda przyjechał,  wskazał jak wniosek powinien być skonstruowany 

od strony formalnej poprawnie i wtedy został pozytywnie oceniony.    

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 
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Przewodniczący Rady Janusz Kochelski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radną Hannę Iwaniuk – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Radną Jolantę Witkowską– Członek, 

3/ Radnego Adama Kaczmarka – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła powyższy skład Komisji.  

 

Punkt 6  

Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Łasku na 

terenie powiatu zduńskowolskiego za rok 2016.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.   

  

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do 

podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy 

finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 3725E na odcinku Górna Wola - 

Wilamów).  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 
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Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XXXI/40/17 w 

sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy w 

sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do 

podpisania listu intencyjnego dotyczącego współpracy w zakresie wspólnej budowy 

pomnika upamiętniającego uchwalenie Konstytucji 3 Maja.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. Radna Joanna Pawłowska złożyła wniosek o wykreślenie zwrotu                   

”-ego”. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Starosta Wojciech Rychlik omówił inicjatywę budowy pomnika. 

 

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że są kontynuatorami tych, którzy rozpoczęli tą 

inicjatywę. Projekt przygotował artysta rzeźbiarz pan Andrzej Puzon. Stowarzyszenie 

również sugerowało by umieścić napis „Konstytucji 3 maja”. Stowarzyszenie 
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patriotyczne powstało na bazie środowiska osób, które działało w społecznych 

komitetach budowy dwóch pomników tzw. smoleński i pomnik żołnierzy  wyklętych. 

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy autor projektu zastanawiał się jak pomnik 

wpisze się w otoczenie, gdyż tutaj nie bierze się tego pod uwagę. 

    

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że pierwotnie pomnik miał powstać  na skwerze 

Konstytucji 3 Maja, na ul. Złotnickiego. Późnej miejsce uległo zmianie i obecnie jest 

propozycja by znajdował się na ul. Łaskiej przy Spółdzielni Mieszkaniowe Lokator (w 

miejscu dawnej fontanny). Pan Andrzej Puzon ma dostosować proporcje do miejsca 

w którym pomnik będzie stał.  

  

Wicestarosta Marcin Łabędzki zapytał czy rada powiatu będzie miała wpływ na wyląg 

pomnika.  

 

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że w liście intencyjnym wyraźnie mówi się o 

współpracy między powiatem a stowarzyszeniem. Nie stoi na przeszkodzie, by rada 

powiatu miała wpływ na projekt pomnika.    

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 19 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XXXI/41/17 w 

sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania listu 

intencyjnego dotyczącego współpracy w zakresie wspólnej budowy pomnika 

upamiętniającego uchwalenie Konstytucji 3 Maja. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 18 głosami za przy 1 przeciw (P. Warchlewski) podjęła Uchwałę 

Nr XXXI/43/17 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt  10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035–

FK.14/17. 

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XXXI/43/17 w 

sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035 raz z 
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autopoprawkami. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2017 – FK.15/17.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XXXI/44/17 w 

sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 

wraz z autopoprawkami. 

 

Punkt 12 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

 

Punkt 13 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Dariusz Kubiak złożył wniosek, by w związku z podjęciem uchwały 

zmieniającej Statut Powiatu Zduńskowolskiego na najbliższej sesji został 
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wprowadzony do porządku obrad punkt dotyczący rozszerzenia składu Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Punkt 14 

Sprawy różne. 

 

Radna Joanna Pawłowska jakie wnioski przeszły i jaka rolę odegrał pani Jolanta 

Zięba – Gzik.  

  

Starosta Wojciech Rychlik odpowiedział, że w konkursie zostało złożonych 67 

wniosków w skali województwa łódzkiego. Pozytywną ocenę formalną otrzymało 20. 

Później odbywa się ocena dokonana przez ekspertów, zatrudnianych przez zarząd 

województwa. W wyniku tej oceny przeszło 18 wniosków.  Lista wniosków, które 

przeszły jest publikowana na stronie internetowej. Na koniec zarząd województwa 

dokonuje wyboru wniosków do dofinansowania, na  podstawie dokonanych ocen.   

Z podjętej uchwały wynika, że dofinansowanie otrzymało 5 pomiotów 1/ Szpital 

powiatowy w Radomsku. Szpital w znaczny sposób podniósł wkład własny stąd 

uzyskał znaczną ilość punktów. 2/ Wojewodzie Centrum Onkologii 3/ Wojewódzkie 

Wielofunkcyjne  Centrum Onkologii i Traumatologii im. M. Kopernika w Łodzi; 4/ 

Wojewódzki Specjalistyczny Szpital im. Biegańskiego w Łodzi, 5/ Szpital Wojewódzki 

w Bełchatowie.  

Zarząd Województwa wywiesił listę rezerwową, na której znajduje się 13 szpitali w 

tym szpital w Zduńskiej Woli na 12 miejscu. 

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał: 

1/ czy jest możliwość odwołania się od podjętych decyzji co do zatwierdzonych list.  

2/ kiedy odbędzie się najbliższa sesja.  

 

Starosta Wojciech Rychlik możliwość wniesienia odwołania będzie miał prezes 

szpitala.  

 

Sesja odbędzie się na koniec sierpnia br.  
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Radny Marcin Rybka pan prezes nie uzyskał absolutorium, to już dugi zarząd, który 

nie uzyskał absolutorium czym była podyktowana taka decyzja. 

 

Starosta Wojciech Rychlik odpowiedział, że na decyzję wpłynął całokształt działań, 

by szpital funkcjonował bez zarzutów, czego skutkiem było obniżenie wynagrodzenia 

do minimalnej ustawowo przewidzianej.  

 

Punkt 15 

Zakończenie posiedzenia XXXI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Janusz Kochelski zakończył posiedzenie                         

XXXI sesji V kadencji.  

 

 
                  Przewodniczący 
     Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

  Janusz Kochelski  

 

 

 

 

 


